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پرتقالهـای وارداتـی نـوروز بـه

کمیسیون کشاورزی
نماینده مردم تبریز در مجلس گفت: قطعاً موضوع فاسد شدن پرتقالهای
وارداتی در دو سردخانه «امیر» و «کلانتری» مرند را به کمیسیون

کشاورزی ابلاغ کرده و پیگیر موضوع خواهم بود.

به گزارش اعتدال پرس(اعتدال آذربایجان) به نقل از فارس، زهرا
ساعی اظهار کرد: واردات  از جمله معضلات و مشکلات مطرح حال حاضر
کشور است که با انجام راهکارهای فراوان همچنان با این موضوع دست

به گریبانیم.

وی با تاکید به اینکه وقتی کشورمان بهترین پرتقال را در شمال و
جنوب کشور  دارد چرا باید واردات پرتقال داشته باشیم، افزود: این
واردات بیرویه در کشور ناشی از وجود دلالها در کشور است که تجارت

و اقتصاد کشور را برهم زدهاند.

نماینده مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس شورای اسلامی با اشاره
به فاسد شدن تعداد زیادی پرتقال وارداتی در سردخانههای استان
بیان کرد: متاسفانه چند سال است که با وجود مافیایی دلالی در
تجارت، خسارتهای زیادی را پرداخت میکنیم که به واسطه سوداگری

مبالغ زیادی را از تجارت به دست میآورند.

وی اذعان داشت: سود کلانی در واسطهگری وجود دارد که با واردات
میوه یا سایر اقلام آنها را در سردخانه گذاشته و در شرایط مناسب
به بازار با مبالغ بالا عرضه کنند و دریغا از این ضربه سنگین که

به اقتصاد کشور زده شد و همچنان به کار خود ادامه میدهند.

ساعی با بیان اینکه ایران توانایی تامین بیشتر محصولات را دارد و
از این رو باید جلوی واردات کالای لوکس هم گرفته شود، افزود:
واردات زمانی لازم است که یک کالا یا خوراکی بسیار کمیاب بوده و

توانایی تولید آن را نداشته باشیم.

وی متذکر شد: کشاورز و باغات رابطه مستقیم با یکدیگر داشته و
وقتی محصولات و زحمات یک کشاورز داخلی بلااستفاده قرار گیرد و در
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عوض همان محصولات توسط سودجویان به کشور وارد شود، باعث دلسردی
کشاورزان و تغییر شغل آنها میشود.

نماینده مجلس شورای اسلامی واردات را اجحاف در حق اقتصاد و کشاورز
دانست و گفت: طبق فرموده مقام معظم رهبری و انتخاب شعار سال با
عنوان اهمیت به تولید داخلی، چنین وارداتی ضربه به اقتصاد ملی

است.

وی افـزود: طبـق برنامهریزیهـای صـورت گرفتـه در دولـت دوازدهـم،
راهکاری قاطع برای جلوگیری از این زیانها تبیین خواهد شد که دیگر

شاهد چنین موضوعات و پرداخت هزینههای گزاف نشویم.

ساعی بیان داشت: قطعاً موضوع فاسد شدن پرتقالهای وارداتی در ۲
سردخانه «امیر» و «کلانتری» مرند را به کمیسیون کشاورزی ابلاغ کرده

و پیگیر موضوع خواهم بود.


